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________________________________________________________ 

…Δ.Σ. ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ / ΔΕΥΤΕΡΑ 28 ΔΕΚΕΜΒΡΗ 2020 / ΒΡΑΔΥ 

………………………………………………………………………………… 

ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ… ΚΡΑΝΙΑΣ… ΡΩΤΗΣΕ… 

…(02:15’)… εγώ θα είμαι σύντομος στις ερωτήσεις και πιστεύω σύντομες να είναι και οι 

απαντήσεις από τους αρμόδιους… 

…(02:20’)… η μια έχει να κάνει με τις ερωτήσεις που βάλαμε στο προηγούμενο Δ. Σ. για τα 

2 ζητήματα της Νεράϊδας… 

…(02:30’)…1) για τα ανεπιτήρητα ζώα… γράφτηκε αυτή η επιστολή που έπρεπε να δοθεί 

στον εργολάβο…??? για να έχει εξουσιοδότηση…??? 

…(02:35’-02:52’)…2) για τα έργα των Κοινοτήτων… επειδή όπως μας είπε ο κ. δήμαρχος οι 

προτεραιότητες μπήκαν από τις Κοινότητες… θέλω να ρωτήσω τον κ. δήμαρχο αν έχει την 

πρόθεση να δώσει την εντολή στην τεχνική υπηρεσία να μας δώσει έναν κατάλογο των έργων 

που δηλώθηκαν απ’ τις Κοινότητες… που ζητήθηκαν απ’ τις Κοινότητες… (να δούμε αν 

είναι μέσα οι πεζογέφυρες «Τσιροπλάκι» και «Σωτήρος»)… 

...και η τρίτη έχει σχέση με την επιστολή για τους πλημμυροπαθείς…  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… 

…(04:20’)…να πω για την πρώτη ερώτηση κε Κρανιά για τις Κοινότητες & τα Κοινοτικά 

Συμβούλια που πήραν αποφάσεις για τα έργα… είχαμε πεί εδώ όταν μαζέψαμε τους 

προέδρους να συνεδιάσουν τα Τ.Σ. και να βάλουν κατά προτεραιότητα τι έργα θέλουν να 

γίνουν από τις καταστροφές που υπέστησαν από τον Ιανό…κατά προτεραιότητα γιατί τα 

χρήματα για κάθε Δ.Ε. δεν ήταν ατελείωτα αλλά 350.000 ευρώ… να δούμε τι μπορούμε να 

βάλουμε μέσα σε αυτά… και στη συνέχεια με τις εκπτώσεις να δούμε τι άλλο μπορούμε να 

δημοπρατήσουμε να γίνει… βεβαίως και μπορείτε να πάρετε το τι προτείναν οι πρόεδροι των 

Κοινοτήτων…να πάτε στη Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών… να το ζητήσετε… θα δώσουμε 

εντολή να σας δοθεί η κατάσταση… προσέξτε δεν θα γίνουν όλα τα έργα της κατάστασης… 

αλλά μερικά… γι’ αυτό ζητήσαμε να βάλουν προτεραιότητες… μπορεί να ζητάνε 2 εκατ που 

δεν χωράνε μέσα στις 350 χιλ… να ξέρουμε τις προτεραιότητες…  

…(08:40’)… για τα ανεπιτήρητα θα απαντήσει ο κ. Κουφόπουλος… 

ΚΟΥΦΟΠΟΥΛΟΣ… 

…(08:50’)… η επιστολή ετοιμάζεται… και μετά τις γιορτές θα καλέσουμε τον κύριο 

Βούλγαρη… όπως σας είπα και την προηγούμενη φορά… να του την επιδώσουμε…   
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


